

CURRICULUM VITAE



Engineer Dounia Alameddine Member of the Arab Business Women Council

Nationality: Lebanese – resident in in U.A.E since 1988.

Academic: Holds a Master's degree in civil engineering-engineering design, from the University of Charles XIV in Prague, the Czech Republic, awarded a Doctor Honoris Causa in Engineering Design for excellence with honors cum laude as she was first in her class of 1985.

Languages: Arabic – French – English – Czech.

Social situation: Married to Eng. Radwan Ahmed Alameddine since 1988.

Children: Four children: Baha holding a Master in business administration, Dana is a graduate in civil engineering, Sarah a university student, and Taha a grade 11 student.

Current position:

- General Manager for Design and Construction Engineering DEC Consultants in UAE and Lebanon.
- Member of the Chamber of Commerce and industry, Abu Dhabi, UAE.
- Member of the Order of engineers – Lebanon since 1985.
- Member of the society of engineers-UAE.
- A member of the Abu Dhabi businesswomen Council.

Experience:

- Established DEC consultant office with her husband engineer Radwan Alameddine in Lebanon, Tripoli from 1985 to date.
- Worked in large consultancy firms in Abu Dhabi, 1988 since she left the Lebanese territory and until 1995, gaining an experience of 10 years.
- In 1995 she established with her husband the branch office of the DEC in the Emirate of Abu Dhabi.
- In 1999 she established a branch in the city of Al Ain.
- In 2006, she updated the Lebanon branch and all branches with high technology of data. The latest Technology is still being followed and updated for all projects.
- The office was awarded ISO9001 for Quality Management, ISO14001 for Environmental Management and OHSAS18001 for Occupational health and safety.
- The office is classified as a First category consultant in Abu Dhabi and in Lebanon.

DEC has designed and managed several projects like palaces, commercial and residential buildings, Mosques, Factories, Banks, Schools, freight facilities, Oil & Gas, and still innovating More projects to date. <http://www.dec.ae>



السيرة الذاتية

للمهندسة دنيا عبد اللطيف علم الدين
عضو مجلس سيدات الأعمال العرب

الجنسية

: لبنانية – مقيمة منذ 1988 في دولة الإمارات العربية المتحدة.

المؤهل الدراسي

: حاصلة على ماجستير في الهندسة المدنية – التصميم الهندسية من جامعة شارل الرابع عشر في براغ، بجمهورية تشيكيا، منحت دراسة دكتوراه فخرية في التصميم الهندسية لتفوقها بدرجة إمتياز مع مرتبة الشرف وكانت الأولى على دفعتها في عام 1985 .

اللغات

: العربية – الفرنسية – الإنجليزية – التشيكية.

الحالة الاجتماعية

: متزوجة من المهندس رضوان أحمد علم الدين منذ عام 1988.

الأولاد

: أربعة أولاد بهاء خريج ماجستير إدارة أعمال، دانا خريجة هندسة مدنية، سارة طالبة جامعية وطه طالب صف حادي عشر.

المنصب الحالي :

- صاحبة ومدير عام مكتب الإنشاءات والتصاميم الهندسية – مهندسون استشاريون في الإمارات ولبنان.
- عضو في غرفة تجارة وصناعة أبو ظبي – الإمارات.
- عضو في نقابة المهندسين – لبنان منذ عام 1985.
- عضو في جمعية المهندسين – الإمارات.
- عضو في مجلس سيدات أعمال أبو ظبي.

الخبرات

- : أسست مكتباً خاصاً مع زوجها المهندس رضوان علم الدين في لبنان – طرابلس تحت اسم مكتب الإنشاءات والتصاميم الهندسية من عام 1985 لتاريخه.
- عملت في كبار المكاتب الإستشارية في أبو ظبي من عام 1988 منذ مغادرتها الأراضي اللبنانية لغاية 1995 حيث كسبت خبرة 10 سنوات.
- في عام 1995 أنشأت مع زوجها فرع لمكتب الإنشاءات والتصاميم الهندسية، في إمارة أبو ظبي.
- في عام 1999 أنشأت – فرعاً آخر لمكتبها في مدينة العين.
- في عام 2006 قامت بتحديث فرع لبنان وتزويد كافة الفروع بتقنيات عالية للتواصل والعمل الجماعي ولا يزال يتبع أحدث النظم المعلوماتية في إنتاج المشاريع.
- حاز المكتب على شهادة ISO9001 لإدارة الجودة، وشهادة ISO14001 للإدارة البيئية، وشهادة OHSAS18001 لإدارة الصحة والسلامة في العمل.
- المكتب مصنف إستشاري درجة أولى في أبوظبي وفي لبنان.

صمم وأشرف المكتب على عدة مشاريع متنوعة من قصور إلى مباني تجارية وسكنية، إلى مساجد، ومصانع، وبنوك، ومدارس، ومباني شحن داخل مطار أبوظبي وما زال يبتكر المزيد من المشاريع حتى تاريخه.

<http://www.dec.ae>